
KANTlijn: 

 
Gerealiseerd: 

 Bomenverordening 

 Adviesraad Natuur 

en Milieu (ANM) 
 
Lopende projecten: 

 Deelname 

energieproject 
Wellsmeer 

 Duurzaam Mook en 

Middelaar 

 Energiecafé 

 Regionale Energie 

Strategie (RES) 
 
Aandachtspunten: 

 Zandberg Mook 

 Bestrijden exotische 

planten 

 Zwerfafval 

 Bomen Rijksweg       

 

 facebook.com/PvdAMook/ 

 lee.tonnaer@pvda.mookenmiddelaar.nl 

 mook.pvda.nl  

 06 338 61 855 

 
Zeker  
zijn 
- 
van een  
lokaal sociaal 
verhaal 

Natuur en milieu 
Onze fractie heeft zich 
ingezet voor de oprichting 
van een Adviesraad Natuur 
en Milieu en heeft de 
inmiddels uitgebrachte 
adviezen (o.a. over de 
Bomenverordening en het 
Grondstoffenplan) met kracht 
ondersteund. Ook zetten wij 
ons in voor het behoud en 

herstel van de Maasheggen en de 
bakenbomen langs de rivier de Maas. De 
kwaliteit van lucht (fijnstof en kooldioxyde), 
bodem (stikstof en zink) en water (plastic en 
ammoniak) heeft onze aandacht. Lopende 
kwesties als geluidsoverlast, ontkleiing en 
zwerfafval pakken we voortvarend aan. Onze 
partij zet zich in voor het behoud van ons 
groene landschap, een schoner milieu en een 
grotere biodiversiteit! (Frank Dillerop) 

Beste inwoners, 
Corona beheerst ons leven nu volledig. Voor zover u of 
uw dierbaren persoonlijk geraakt zijn wensen we u 
sterkte. De politiek gaat door en moet door. Meer 
mensen zullen aangewezen zijn op steun van de lokale 
overheid. PvdA Lokaal Sociaal zorgt ervoor dat ook in 
moeilijke tijden de zwakkeren niet de dupe worden.  

Als echte mensenpartij gaat PvdA Lokaal Sociaal het 
liefst het gesprek met u aan. Velen hebben we al aan 
‘de keukentafel’ mogen ontmoeten. Maar nu is dat 
moeilijk te realiseren. Daarom dit bericht. Om u te 
bemoedigen en te informeren.   

Samen sterker. Schroom niet om uw ideeën en zorgen 
met ons te (blijven) delen. 

Met vriendelijke groet, 
 
 
 
 
 
 
 

Leefbaarheid 

Ervaren van leefbaarheid is een belangrijke 
factor om tot een waardering te komen voor 
een leefomgeving, dus ook van onze 
gemeente. Het is zo gek nog niet met de 
leefbaarheid hier. Onze dorpen zijn prachtig 
gelegen in een bosrijke omgeving. Goede 
voorzieningen zoals basisscholen, 
huisartsen, fysiotherapeuten, winkels. We 

hebben goed openbaar vervoer en een prachtig snelfietspad om 
naar scholen voor voortgezet onderwijs, ziekenhuizen, 
schouwburgen, bioscopen te gaan. Criminaliteit is in vergelijking 
met landelijke cijfers laag. Verkeersveiligheid en  -overlast is 
duidelijk een punt van zorg. Een ander punt van zorg is het 
tekort aan woningen geschikt voor jongeren en ouderen die 
kleiner willen gaan wonen. Gelukkig zijn er positieve 
ontwikkelingen te melden uitgevoerd door geïnteresseerde 
ontwikkelaars en Destion. (Nico van kessel) 

Karin Peters, 
wethouder 
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Verkeersknelpunten 
nog uit te voeren: 

 Witteweg/ Pastoorsdijk 

 Cuijksesteeg 

 Heumensebaan/

Ringbaan 

 Rijksweg Plasmolen 

(herinrichting/ 50 
km.zone) 

 Bisselt kruispunt 

 
Aandachtspunten:  

 Aanleg trottoirs 

 Stoep parkeren 

 Handhaving snelheid 

 
Gerealiseerd: 

 Rijksweg Mook/            

Molenhoek 50 km  

 Snelfietspad 

 Fietspad Veldweg/ 

tunneltje 

 Fiets-voetbrug 

 
Rapporten: 

 Lopende projecten 

 Wegenbeheer plan 

 Concept mobiliteitsplan 

 ‘Eco-zone’ Molenhoek 

Verkeersveiligheid 
Bijna iedereen is 
verkeersdeelnemer. 
Daarom houdt het ook veel 
inwoners bezig. We 
ontvangen regelmatig 
berichten waarin zorgen 
worden geuit. In de 

KANTlijn van de folder staan 

verkeersknelpunten door inwoners 
aangedragen. Sommigen hiervan zijn al 
langlopende trajecten. Ieder kerkdorp heeft 
zijn eigen hotspots. De gemeente is bij 
grotere projecten afhankelijk van hogere 
overheden, instanties en particulieren: niet 
alleen voor het maken van plannen, maar 
ook voor uitvoering en financiering. Wij 
willen niets liever dan de processen 
versnellen, meedenken aan oplossingen en 
meewerken de uitvoering hiervan. We staan 
over verkeersveiligheid op vele fronten in 
contact met inwoners, dorpsraden en 
belangengroeperingen. (Piet Heisen) 

 
 

Zorg 
In onze gemeente is er 
veel zorg voor elkaar, 
door mensen individueel 
en in georganiseerde 
vorm. Ook de gemeente 
heeft een belangrijke 
taak hierin bij onder meer 
jeugdzorg, WMO en 
armoedebestrijding. Over 
het algemeen gaat dat 
goed en wordt dat 
verbeterd waar het kan: 

steungezinnen zijn een voorbeeld. Nu er 
vanwege geldgebrek opnieuw naar de 
gemeentelijke taken wordt gekeken is voor 
ons als PvdA het overeind houden van goed 
sociaal beleid, waaronder armoedebestrijding, 
een hoofdzaak. Dat er nu in de Mookerhof in 
onze gemeente zelf plaats is voor mensen die 
niet meer thuis kunnen wonen is een flinke 
vooruitgang!  (Everhard Scheltinga) 
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In ontwikkeling: 

 Gezondheidscentrum 
   Mook (huisarts/                         

fysiotherapeut) 
 
Gerealiseerd: 

 Mookerhof 

 Mookerplein 
(zorgcentrum) 
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Gerealiseerd: 

 Fietsbrug 

 Maaskade 

 Aansluiting 

wandelknooppunten 

 

Aandachtspunten 

 Aanpak stationsterrein 

 

Nog te realiseren: 

 ‘Proef’ Plasmolen 
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Ontwikkelingen:  

 Raadhuisplein 

 Oude Rabobank 

 Kerkplein Middelaar 

 Garage Molenhoek 

 Spijkerweg 

 

Gerealiseerd: 

 Sterreschans 

 Rijksweg 7 

 Bouwsteeg 

 

Aandachtspunten:  

 Tiny Houses 

  

 

Wonen 
Ik woon al 62 jaar 
met veel plezier in 
onze mooie 
gemeente. Gelukkig 
zie ik de laatste 
jaren jeugdigen die 
een tijd(je) ergens 
anders woonden 
omdat er hier geen 
huis te vinden was, 
weer terugkomen. 

Er is een doorstroming op gang 
gekomen waarvan onze jeugd kan 
profiteren. Destion heeft aan de 
Kerkstraat en Verbindingsweg huizen 
laten bouwen. Mookerhof is klaar en ook 
aan de Mortel en Gen. Gavinstraat en in 
Middelaar zijn huizen bijgekomen. In 
Molenhoek zijn aan de Rijksweg 
appartementen gerealiseerd. Een aantal 
projecten zijn onderweg. Dus de 
doorstroming is ingezet en daarmee 
houden we onze kernen jong en 
levendig. (Ton Broekmans) 

Toerisme:  

het 

kroonjuweel 
Een ondernemer in 
de horeca zei 
menigmaal: “Lee, We 
hebben hier goud in 
handen, beseffen we 
dat wel voldoende?” 
PvdA Lokaal Sociaal 
in ieder geval wel. 

Het is hier buitengewoon goed toeven voor 
bewoners en toeristen. We zetten in op 
verblijfsrecreatie voor mensen die van de 
natuur willen genieten met respect voor de 
omgeving. Maar die omgeving moet wel 
aantrekkelijk zijn, ook in de openbare 
ruimte. Hier is nog winst te behalen. Met 
kleine aanpassingen wordt het allemaal 
nog mooier. Gemeente, ondernemers en 
bewoners werk samen en zet deelbelangen 
opzij. Toerisme is ook werkgelegenheid. 
Het is onze wens om  het kroonjuweel te 
verzilveren. (Lee Tonnaer) 


